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ARRARGEMENT REGARDING INTIRNATIONAL TRADS IN COTTON TIXTILES

fLction Taken bv the United States
Under Articles 3 and 5(c)

Acdendum

The followinz commication has been received by the Director-General from the
United States mission for notification to the Cotton Textiles Comuiittee.

On 29 iugust 1969, the United States Government requested the Government of
¥alaysia to reunew the restraint on Catezory 45 (dress shirts) exported from Malaysia
to the United States. The orizinal reguest for restraint was macde 30 Auzust 1966.
The restraint level for the twelve-month period encdinz 29 lugust 1970 will be
88,172 dozen, vhich includes a zrowth factor of 5 per cent over thc previously
prevailing level.

ACCORD CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL
DS ToXTILES DE CCTON

liesures i ar les ttats-Unis auv titre des
articles 3 et 6 c)

Addendun

La Mission des Btats-Unis a fait parvenir au Directeur général la communication
ci-~apreés, pour notification au Comité des textiles de coton.

Le 29 aolt 1969, le gouvernement des Etats-Unis a prié le gouvernement de la
Malaisie de renouveler la limitation appliquée aux textiles de la catégorie 45
(chemises habillées) exportés de la Malaisie & destination des Ltats-Unis. La
demande initiale de limitation avait été présentée le 30 aolit 1966. Le niveau de
limitation applicable pour la péricde de douze mois finissant le 29 aodt 1970 est
de 88 172 douzaines, soit un accroissement de 5 pour cent par rapport au niveau
précédemment en vigueur.



